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Zápis z jednání VV OSH SOKOLOV 

ze dne 11. 12. 2024 od 18:30 na Březové 

Přítomní: 

VV OSH: Lenka Marková, Ing. Jiří Kiss, Tomáš Katzer, Miroslav Lukáš, Ing. Petr Maxa, Jana Lodrová 

Hosté: za OKRR – Romana Vincencová 

Nepřítomni: Tomáš Váňa (omluven), Erich Kříž (omluven) 

Jednání je přítomno celkem 6 členů - VV OSH je usnášení schopný. 

Zapisovatelem byl zvolen Ing. Petr Maxa, ověřovatel paní Ing. Jiři Kiss 

Program: 

1. Kontrola bodů z minulého VV OSH 24. 10. 2024 

2. Trestní oznámení na Slávu Sovičovou - informace 

3. Vyúčtování dotací 

4. Kontrola OKRR-zpráva 

5. Plán práce na rok 2025 

6. Návrh rozpočtu na rok 2025 

7. Zrušení SDH – Nové Sedlo, Sokolov, Loket, Tatrovice 

8. Valné hromady SDH 

9. Diskuze, různé 

Projednání a schválení programu, zapisovatele a ověřovatele 

Hlasování o programu: pro 6, proti 0, zdržel se 0  VV OSH schvaluje program jednání.  

1. Kontrola bodů z minulého VV OSH - veškeré body z minulého VV OSH byly vyřešeny, stále nebylo 

ze strany S. Sovičové vráceno kulaté razítko OSH Sokolov. 

 

1.1. VV OSH  pověřuje členy VV KSH (Kiss, Maxa) k vyřešení setrvání Slávy Sovičové ve VV KSH 

z důvodu jejího odstoupení z funkce starostky OSH Sokolov a převedením jejího členství do 

okresu Cheb. TRVÁ – nebyl zatím krajský VV 

1.2. Dořešit zrušení SDH Nové Sedlo, Sokolov, Tatrovice, Loket – TRVÁ 

Loket, Tatrovice – likvidaci vyřídí ústředí SH-ČMS (nejsou zapsáni ve spolkovém 

rejstříku) 

Nové Sedlo, Sokolov – Ing. Maxa byl zvolen likvidátorem, podepsáno - ověřeno, byli 

kontaktováni starostové (Petr Kvak, Štefan Fuska) a vyzváni ke spolupráci. 
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1.3. VV OSH se usnesl, že 1. náměstek bude mít přístup do datové schránky a na bankovní účet 

Zřízeno 

1.4. VV OSH schvaluje nákup uniformy pro starostku. Nakoupeno 

1.5. Míra Lukáš zajistí fakturu od Města Březová na pronájem kanceláře (z důvodu vyúčtování 

dotací na provoz) dodáno, zaplaceno 

 

2. Trestní oznámení na Slávu Sovičovou – info 

 Bylo podáno trestní oznámení na OO PČR Sokolov město dne 22. 11. 2024. Byla vyčíslena škoda 

ve výši 55.228,- Kč. Nyní byl vznesen dotaz na vyšetřovatele (p. Kůta) k průběhu řešení - ze strany 

PČR probíhají výslechy svědků. S. Sovičová OSH Sokolov nekontaktovala. Starostka se bude 

průběžně dotazovat vyšetřovatele na průběh vyšetřování a podá informace VV OSH. 

 

3. Vyúčtování dotací 

 Všechny dotace byly vyúčtovány, výsledovky byly dodány se zpožděním. Vznikl drobný problém 

s dotací sport (byl podána žádost na převedení ze služeb na materiál, ale toto již nyní nebylo možné 

– schvaluje to předem NSA), dodatečně byla doložena faktura za zdravotní službu na Plamen – toto 

bylo uhrazeno z dotace na služby. 

 Starostka uzavře s vedoucími mládeže dílčí dohody. 

  

4. Kontrola OKRR - zpráva 

Byla předložena a projednána zpráva z kontroly OSH ze dne 21. 11. 2024. 

Níže je uveden stav řešení zjištěných nedostatků. 

a. Finanční manko v pokladně: podáno trestní oznámení na bývalou starostku OSH. 

b. V kanceláři byly nalezeny doklady o platbě za kancelářské věci: faktura byla dodána do 

účetnictví – vyřešeno 

c. Vratka od p. Žanety Kutilové 15.565,- Kč - kontrolou bylo zjištěno, že se jednalo o dotaci pro 

SDH Kynšperk, která byla zaslána na jiný bankovní účet – opraveno a odesláno příjemci 

dotace. – vyřešeno 

d. Doložení potvrzení o vedení/zřízení BÚ SDH. VV bude potvrzení po SDH požadovat pouze 

v případě, že žádá OSH o dotaci. Starostka bude informovat SDH – vyřešeno 

e. Daňové přiznání bylo řádně podáno – vyměřená daň byla 0,- Kč (byla nalezena a zaplacena 

neuhrazená pokuta 500,- za pozdní podání vyúčtování daně z příjmu fyzických osob ze 

závislé činnosti za rok 2021). – vyřešeno 

f. Inventarizace: bude provedeno dle požadavků. Vedoucí: Radek Grapa (odstoupil z VV OSH), 

inventarizační doklady nebyly doposud dořešeny. Bude dopracován rok 2023. Evidence 

majetku bude aktualizována. – trvá 

Členové inventarizační komise: Svobodová, Erich. 

VV navrhuje doplnění člena komise o Romanu Vincencovou, ta s návrhem souhlasí. 

Hlasování: VV hlasuje 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
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VV se usnesl o doplnění inventarizační komise o Romanu Vincencovou.  

 

g. Výsledovka je zveřejněna na justici – vyřešeno 

h. Zápis PER Rollam – výsledky hlasování jsou v emailové schránce OSH a budou vytištěny. – 

trvá 

 

5. Plán práce na rok 2025 

Starostka vypracovala  a předložila VV, který ho akceptoval. 

 

6. Návrh rozpočtu na rok 2025 

Starostka vypracovala  a předložila VV, který ho akceptoval. 

 

7. Zrušení SDH – Nové Sedlo, Sokolov, Loket, Tatrovice 

Řešeno v bodě 1.2 

 

8. Valné hromady SDH 

18. 1. od 16:00 Chodov, od 17:00 Vintířov, 24.1. Březová, 

Starostka bude požadovat po starostech termíny hromad. 

Starostka bude informovat o výběru členských příspěvků pro sportovce (200,- pro NSA). 

 

9. Diskuze, různé 

 Je potřeba navrhnout vedoucího okresní rady hasičského sportu – soutěže dospělých. Byl navržen 

Tomáš Váňa. 

Hlasování: VV hlasuje 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

VV se usnesl o jmenování Tomáše Váni do funkce vedoucím okresní rady hasičského 

sportu.  

 Starostka požaduje od vedoucích rad dodat plán práce (termín: do konce roku 2024) a zprávy 

o činnosti za rok 2024 (termín: do konce února 2025). 

 Shromáždění představitelů bude 8. 3. dopoledne, statek Březová, M. Lukáš zamluví termín 

a občerstvení. 

 Starostka zveřejní chybující zápisy na webu OSH. 

 Jirka Kiss – informace od člena komise pro rozdělování dotací KVK:  rozpočet kraje je 16 mil. na 

rok 2025, pravidla jsou schválena, bude vyhlášen dotační titul na 15. 1. 2025. Byla schválena 

dotace pro KSH ve výši 150 tis. Kč. 

 Starostka – P. Maxa provede aktualizaci tabulky pro výpočet členských příspěvků s doplněním 

sportovců. 

 Tomáš Katzer: od A. Plačkové - bude vyhlášen kurz na trenéra 2., Katzer (Březová), S. Role. 
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 Na Březové 11. 12. 2024 

 Zapsal: Ing. Petr Maxa     Ověřil: Jiří Kiss  


